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2011 NOV 29.
Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Hova tűnt félmilliárd forint 2 .?”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönettel vettem a „Hova tűnt félmilliárd forint?"című írásbeli kérdésemre adott válaszát,
azonban megjegyezném, hogy Ön kitér a konkrét válaszadás alól . Nem azt kértem Öntő l, hogy
tájékoztasson a közfoglalkoztatás részterületeirő l, hanem azt kértem tájékoztasson arról, hogy hova
tűnt az adófizetők egy százalékos felajánlásának egy igen jelent ős része .
Mint tudjuk a 2011-es költségvetésben a „Parlagfű elleni közérdekű védekezés végrehajtásának
támogatására” 1083,9 millió forint áll rendelkezésre, mely összeg az adófizet ők 1 százalékos
felajánlásából jött össze .
Ezzel szemben mikor a szóban forgó forrás felhasználásáról kérdezzük az illetékeseket, Önök 541,9
millió forintról szóló intézkedési tervről beszélnek.

Így ismételten kérdezem Miniszter Urat :

Hova tűnt félmilliárd forint? Miért csak a rendelkezésre álló összeg közel felér ől adnak
tájékoztatást?
Miért mondják most azt, hogy az „hiányzó összeg” a célfeladatokon kívüli egyé b
feladatokra lett költve, így például a közmunkára, mikor korábban pedig azt a tájékoztatás t
adták, hogy a parlagű-mentesítésre létrehozott program a Munkaerőpiaci Alap
„Közfoglalkoztatási kiadásai” előirányzatnak központi keretéből lesz fedezve? Mi az
igazság?

Kérem Miniszter Urat, hogy a kérdésemre válaszoljon és adjon tájékoztatást a hiányzó össze g
felhasználásáról .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . november 23 .

Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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